2024年12月22日

# 和平之君 Prince of Peace



#### 描述中的四個稱號 Four Messianic Titles

- 1. **奇妙策士** 以上帝的智謀親自行動 Wonderful Counselor --- God acting with His wisdom.
- 2. **全能的神** 以能力建立真正公義的政權 **Mighty God** -- with power to establish a truly just kingdom
- 3. **永在的父** 父所建立的沒有窮盡、直到永永遠遠 **Everlasting Father** —His kingdom will last forever, for all time
- 4. **和平之君**—在其管治下永享和平、平安 **Prince of Peace** —Forever peace under His governance





### A. 戰爭要止息 Wars Shall be Ceased

→ 當主耶穌(第二次)再來,天國實現的時候, 一切戰爭都要止息。

Jesus second coming signals the realization of the Kingdom of God, then all wars shall be ceased.



## B. 基督帶來復和的關係 Christ Shall Bring Reconciliation

【歌羅西書1:21-22】:「你們從前與神隔绝,因着惡行,心裡與他為敵。但如今他藉着基督的肉身受死,叫你們與自己和好,都成了聖潔,没有瑕疵,無可責備,把你們引導自己面前。」

Colossians 1: 21 Once you were alienated from God and were enemies in your minds because of your evil behavior. 22 But now he has reconciled you by Christ's physical body through death to present you holy in his sight, without blemish and free from accusation

【約翰福音14:27】耶稣說:「我留下平安给你們,我將我的平安賜给你們。我所賜的,不像世人所賜的。你們心裡不要憂愁,也不要膽怯。」

John 14:27 Peace I leave with you; my peace I give you. I do not give to you as the world gives. Do not let your hearts be troubled and do not be afraid.





### C. 內心的和平 Inner Peace



主耶穌十字架上的禱告 Jesus Prayer on the Cross

"父啊!赦免他們,因為他們所作的,他們不曉得"

"Father, forgive them, for they do not know what they are doing." (路 Lk 23:34)

### 作為基督徒,我們可以...... As Christians, we can

(I) 以行動回應

Response in Action

(II) 高舉主耶穌的福音

Proclaim the Gospel of Jesus Christ

